



Speedy Test Safe Trip

快捷檢測 安心起行



Government-recognized
政府認可的本地
醫療檢測指定機構



Satisfies travel entry requirements
of various countries
多國入境(離港前檢測適用)



One-stop online reservation
一站式網上預約



Test results via email within 3 hours
3小時內通過電郵取得檢測報告



Deep Throat Saliva PCR Test (DTS)
深喉唾液核酸測試

HK\$ **1,000**

Combined Nasal and Throat Swab PCR Test (CNTS)
鼻腔和咽喉合併拭子
核酸測試

HK\$ **1,500**

Nasopharyngeal Swab PCR Test (NPS)
鼻咽拭子核酸測試

HK\$ **1,500**

Throat Swab PCR Test (TST)
咽喉拭子核酸測試

HK\$ **1,500**

(Excludes consultation fee 不包括醫生費)





COVID-19 Test 2019冠狀病毒測試

Limited Quota. Appointment is required. 名額有限，敬請預約

Deep Throat Saliva PCR Test (DTS) 深喉唾液測試	Combined Nasal and Throat Swabs PCR Test (CNTS) 鼻腔和咽喉合併拭子核酸測試	Nasopharyngeal Swab PCR Test (NPS) 鼻咽拭子核酸測試	Throat Swab PCR Test (TST) 咽喉拭子核酸測試
HK\$1,000	HK\$1,500	HK\$1,500	HK\$1,500

2019 COVID-19 Testing + Test Report + Health Certificate
 2019冠狀病毒測試 + 測試報告 + 健康證明
 (Excluding doctor's consultation fee)
 (不包括醫生診症費)



Please note: If you would like to download your "electronic testing record", please refer to Q2 of the FAQs.
 備註：如須下載「電子檢測記錄」，請參閱常見問題Q2。

Important to Note before Arriving at the Hospital

1. Doctor's referral is not necessary for the above PCR tests.
2. Our Clinical Laboratory and Pathology (The Laboratory) is a designated COVID-19 test institution recognised by the HKSAR Government.
3. In accordance with the Centre for Health Protection (CHP) reporting guidelines, the Laboratory will notify the CHP about suspected cases.
4. If your purpose of taking the COVID-19 test is for travelling, please consult the relevant organisations for the entry restrictions and validity period of the test result.
5. In case of disputes, the decision of the Hospital shall be final.

到院前的重要注意事項：

1. 以上核酸測試無須醫生轉介。
2. 本院病理化驗中心獲香港特別行政區政府（政府）列為認可進行新型冠狀病毒的醫療檢測指定機構。
3. 接受檢測人士如符合衛生防護中心2019冠狀病毒病的呈報準則，本院病理化驗中心將通知衛生防護中心。
4. 如因外遊需要檢測結果，請先行向相關機構查詢入境要求及檢測結果的有效時限。
5. 如有任何爭議，本院將有最終決定權。

Frequently Asked Questions 常見問題

Q1 What is the "COVID-19 Electronic Testing Record System"?

A + This system facilitates free download by the general public of their own electronic testing records for the COVID-19 testing. For details, please visit the official website <http://www.evt.gov.hk/>

Q2 How can I get my own testing record from the "COVID-19 Electronic Testing Record System"?

A + Please submit a completed "2019 COVID-19 Electronic Testing Record System Registration Form" to our Clinical Laboratory and Pathology.
 + One hour after you receive the test report by email from us, please go to the government's "COVID-19 Electronic Testing Record System" website (www.evt.gov.hk) to download the QR code. You may also log in to the "2019 COVID-19 Thematic Webpage" (www.coronavirus.gov.hk) by providing the following information:

- Your identity document type and number
- Specimen number (Can be found in the attachment we sent you via email)
- Click "Save" to download the 2019 COVID-19 Electronic Testing Record

Q1 甚麼是「2019冠狀病毒病電子檢測系統」？

A + 市民可以通過系統免費下載個人曾經進行2019冠狀病毒病檢測所得結果的電子記錄。詳情請瀏覽政府網站www.evt.gov.hk

Q2 如何從「2019冠狀病毒病電子檢測系統」取得電子檢測記錄？

A + 請將填妥的「2019冠狀病毒病電子檢測記錄系統記錄同意書」提交到本院病理化驗中心。
 + 於收到本院電郵通知陰性檢測結果後一小時，進入由政府設立的網站「2019冠狀病毒病電子檢測記錄系統」(www.evt.gov.hk) 下載二維碼，亦可透過「2019冠狀病毒病專題網站」(www.coronavirus.gov.hk) 登入該系統；然後輸入以下內容：

- 證件類別及號碼
- 樣本號碼（可見於醫院電郵附件）
- 按「保存」以下載2019冠狀病毒病電子檢測記錄